
 

Styrelsemöte Världsarvsledens Vänner, 2024-11-07 kl. 18:00, Kusthallen 

Närvarande: Anna Renström, Hans Oscarsson, Thomas Peters, Hieke Visser, Jörgen Backéus, Anneli 

Johansson. 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anna Renström öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare 

Jörgen Backéus väljs som protokolljusterare. 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Genomgång av föregående protokoll från styrelsemötet 2024-07-30, samt årsmöte och 

konstituerande möte 2024-09-29. Protokollen, som även finns att läsa på hemsidan, läggs till 

handlingarna. 

 

4. Ekonomi och medlemskap 

Kassören redogör för föreningens ekonomi och i kassan finns vid mötesdatum 47 514 kr. 

Föreningen inväntar även en delsumma från tidigare beslutat stöd från Kramfors kommun på 

25674 kr. 

 

Kassören lägger fram en önskan att få byta till ett billigare bokföringsprogram, vilket 

godkänns av styrelsen. 

 

Frågan om vilka medlemsuppgifter som är av vikt för föreningen uppkommer då det beroende 

på omfattning ger skillnad i den tid som ska läggas på medlemsregistret. Anna Renström tar 

reda på vilka uppgifter som ska finnas i medlemsregistret.  

 

Föreningen har vid dags datum 174  medlemmar. Frågan ställs om medlemsavgiften ska följa 

föreningens bokföringsår för att underlätta att intäkterna kommer på rätt period.  

Det beslutas att avgiften för medlemskapet även fortsättningsvis kommer att avse kalenderår 

då det är få som betalar medlemsavgift efter oktober månad. 

 

5. Deklaration 

Ordföranden och kassör har sammanställt uppgifterna och deklarationen är inskickad. 

 

6. Bidrag från Kramfors kommun 

Föreningen har 2024-10-18 informerats om att man fått ett nytt bidrag från Kramfors kommun 

avseende underhåll och förbättringsarbete av föreningsägda anläggningar, inköp av inventarier 

för drift samt utveckling av verksamheterna. Stödet är på högst 25 000 kr och villkorat så att 

det ges till 50 % av de faktiska redovisade kostnaderna. 

  

7. Stigen till Älgsjöberget 

Hans Oscarsson och Anna Renström har gått stigen upp till Älgsjöberget tillsammans med 

Madelene Grip. Koordinaterna är nu inskickade till Lantmäteriet. Anna återkommer på 



kommande möte efter att ha pratat med markägarna om ev. flytt av infotavla och grus till 

parkeringsyta.  

 

8. Förfrågan om rastbord till utsiktsplatsen i Häggvik 

Den del av Värdsarvseden som går genom Häggviks by har vid utsiktsplatsen ett rastbord som 

är fallfärdigt. Byaföreningen har ställt frågan till styrelsen ifall VV kan bidra med ett rastbord 

som kan ersätta det som finns där idag.  

 

Styrelsen beslutar att Häggviks byaförening kan få det begagnade rastbord som finns i lager 

förutsatt att de själva ställer det på plats. 

 

9. Världsarvsledens kartor på Kusthallen 

Det finns idag ca 800–900 vikkartor kvar från förra beställningen. Anna Renström hör med 

Kusthallen ifall VV kan få lämna kartor vid deras reception. 

 

10. Övriga frågor 

Det finns nya skyltar som ska ersätta de gamla skyltarna som blivit blekta. Jörgen Backéus 

erbjuder sig att ta ett antal skyltar och byta ut de som han ser är åldrade. 

   

11. Nästkommande möte 

Nästkommande möte hålls den 16 januari 2025. Ordföranden återkommer om tid och plats. 

 

12. Mötet avslutas 

Ordföranden tackar all deltagare och avslutar mötet. 

 

 

Världsarvsledens vänner 2024-11-07 

 

Sekreterare Anneli Johansson 

 

Protokolljusterare Jörgen Backéus 

 

Ordföranden Anna Renström 


